
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 27.6.2024 
 

Prítomní členovia: Bachratý, Gonda, Húževková, Kán, Karpiš, Kostolný, Malichová, Moravčík, Mulík, 

Piatriková, Ružbarský, Soviar,  Ševčík, Tarábek, Uramová, Varga 

Neprítomní členovia: Holubčík, Jacko, Kubušová, Oleš, Pančíková 

Hostia: Kršák, Lendel, Kvaššay, Márton, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Vyhodnotenie prijímacieho konania na bakalárske a inžinierske štúdium pre akademický rok 

2024/2025 na FRI UNIZA 

2. Prerokovanie materiálov Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA a 

materiálov Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2025/2026 pre: 

a. Prvý stupeň štúdia 

b. Druhý stupeň štúdia 

c. Tretí stupeň štúdia 

3. Zmena organizačnej štruktúry k 01.07.2024 

4. Oboznámenie s výsledkom disciplinárneho konania 

5. Rôzne 

 

Zasadnutie AS FRI otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 16. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. V študentskej časti AS FRI UNIZA nastali personálne zmeny na 

základe Štatútu UNIZA § 13e bod 8. P. Hrabovský, p. Koniar a p. Novák boli dočasne nahradení p. 

Húževkovou, p. Kánom a p. Olešom.  

Na základe návrhu predsedu AS bol program rokovania doplnený o bod č. 4 Oboznámenie s výsledkom 

disciplinárneho konania. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Vyhodnotenie prijímacieho konania na bakalárske a inžinierske štúdium pre akademický rok 

2024/2025 na FRI UNIZA 

P. prodekan Lendel informoval o stave prihlášok a prijímacieho konania na akademický rok 2024/2025 

a vysvetlil zmeny v kritériách prijímania oproti predchádzajúcemu roku. Do 30. apríla prijala fakulta 959 

prihlášok na bakalárske štúdium vo všetkých programoch, čo je oproti predchádzajúcemu roku pokles o 14 %.  

V rámci druhého stupňa štúdia prijala fakulta 294 prihlášok, t.j. spolu 1293 prihlášok. Na základe výsledkov 

prijímacieho konania bolo prijatých 786 uchádzačov na bakalárske štúdium a 258 uchádzačov na inžinierske 

štúdium. 

p. Varga sa informoval, akým spôsobom funguje spôsob rozhodovania o neprijatí študentov. P. Prodekan 

najskôr informoval, že do neprijatých uchádzačov sú zaradení aj tí uchádzači, ktorí sa nedostavili na prijímacie 

skúšky a následne odpovedal, že garanti študijného programu rozhodujú o bodovej hranici prijatia uchádzačov 

na daný študijný program. P. Bachratý doplnil, že testy, ktoré používame sú rozraďovacie a nie vedomostné. 

P. Tarábek sa informoval, či sa na inžinierske štúdium hlásia aj študenti z iných vysokých škôl, prípadne fakúlt 

UNIZA. P. prodekan odpovedal, že niekoľko uchádzačov máme z FHV a FEIT UNIZA, ale taktiež aj z iných 

univerzít ako napr. STU, TUKE, UNIPO, VŠB.  

 

2. Prerokovanie materiálov Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA a 

materiálov Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2025/2026 pre: 

P. prodekan Lendel na začiatku prezentoval výsledky analýzy porovnávania uchádzačov z tohto 

akademického a predchádzajúceho akademického roka realizované p. Pančíkovou, p. Falátom a p. Majerom.  

Následne podrobne vysvetlil a odôvodnil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre prvý stupeň štúdia. 

P. Uramová sa informovala, prečo sa zjednotila hranica pre uchádzačov zo stredných odborných škôl 

a gymnázií na 1,7 a taktiež či by nebolo prínosné sa pozrieť na dáta o končiacich študentoch bakalárskeho 

štúdia a vychádzať pri nastavovaní týchto kritérií z ich úspešnosti počas štúdia. P. prodekan Lendel odpovedal, 



že priemer bol nastavený tak, aby nepenalizoval absolventov SOŠ a že p. Falát bude od septembra pracovať 

na vyhodnotení úspešnosti študentov. P. Bachratý konštatoval, že je dôležité, aby sme sa zamerali pri 

vyhodnocovaní dát na úspešnosť študentov podľa spôsobu prijatia. P. Kán konštatoval, že by bolo vhodné 

nastaviť priemer na 1,6 a meniť ho ročne o 0,05. P. Ružbarský sa pýtal na stav zapísaných študentov do prvého 

ročníka bakalárskeho štúdia. P. prodekan mu poskytol tieto informácie, pričom k 27.6. 2024 bol stav: 

Informatika: 149, Informatika a riadenie: 62, Informačné a sieťové technológie: 61, Manažment: 58, 

Počítačové inžinierstvo: 16. V rámci diskusie boli taktiež upravené formulácie týkajúce sa olympiád 

v Zásadách a pravidlách prijímacieho konania na štúdium na FRI UNIZA.  

Predseda AS predložil materiály na schválenie.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 1.  

Uznesenie č. 2024/6: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál "Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 

štúdium na FRI UNIZA" a materiál "Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2025/2026" 

pre prvý stupeň štúdia v upravenom znení. 

  

P. prodekan Lendel vysvetlil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre druhý stupeň štúdia. P. Kán sa 

informoval ohľadom zmeny názvu študijného programu Informačné systémy na Aplikovanú informatiku. P. 

dekan vysvetlil, že vzhľadom na administratívnu chybu nebolo možné v rámci akreditácie zmeniť názov, bude 

tak realizované v budúcnosti. 

Predseda AS predložil materiály na schválenie.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0.  

Uznesenie č. 2024/7: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál "Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 

štúdium na FRI UNIZA" a materiál "Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2025/2026" 

pre druhý stupeň štúdia. 

 

P. prodekan Kvaššay vysvetlil zmeny v materiáloch pre prijímacie konanie pre tretí stupeň štúdia. P. Tarábek 

sa dopytoval, či je možné meniť plánovaný počet študentov tretieho stupňa štúdia. P. dekan odpovedal, že 

tento počet je predpokladaný a je možné ho do určitej miery meniť. 

Predseda AS predložil materiály na schválenie.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/8: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál "Zásady a pravidlá prijímacieho konania na 

štúdium na FRI UNIZA" a materiál "Možnosti štúdia na FRI UNIZA na akademický rok 2025/2026" 

pre tretí stupeň štúdia. 

 

3. Zmena organizačnej štruktúry k 01.07.2024 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry, a to prijímaním nového zamestnanca a preradením 

jedného zamestnanca na inú pracovnú pozíciu.  

Členovia AS FRI nemali k materiálu pripomienky. 

Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

UNIZA.Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2024/9: AS FRI UNIZA schvaľuje predloženú zmenu organizačnej štruktúry FRI 

UNIZA.  

 

4. Oboznámenie s výsledkom disciplinárneho konania 

Predseda Disciplinárnej komisie FRI UNIZA p. Lendel stručne informoval o priebehu zasadnutia 

disciplinárnej komisie, ktorá sa konala 19.6.  

Na bolo predvolaných 9 študentov 1. stupňa štúdia (zastúpenie po jednotlivých študijných programoch bolo: 

3 za ŠP informatika, 4 za ŠP informatika a riadenie, 2 za ŠP informačné a sieťové technológie). Podania sa 

týkali plagiátorstva bakalárskej práce, vypracovania semestrálnej práce a domácich úloch v rámci predmetov: 

Metódy spracovania dát, Praktikum z programovania 2, Informatika 2. Študentom boli uložené nasledujúce 

opatrenia: 1 študentovi nebolo uložené disciplinárne opatrenie, 4 študenti návrh na pokarhanie a 4 študenti 

návrh na podmienečné vylúčenie zo štúdia.  

 

5. Rôzne. 

V rámci bodu rôzne neboli prerokované žiadne dotazy.  



Predseda AS FRI a p. dekan poďakovali prítomným a akademickej obci za prácu počas celého akademického 

roka. 

 

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

s počtom prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 27.6.2024 Zapísal: E. Malichová 

 Schválil: M. Varga 


